
Svar fra Nordre Follo Senterparti 

 
Overordnet arealforvaltning 
 

1. Vi har en nullvisjon for tap av matjord, jobber for en bærekraftig forvaltning av naturen og går 
inn for reduksjon i planlagte utbygginger.  
 

2. Nordre Follo kommune har utarbeidet en god oversikt over naturverdiene i kommunen. Dette 
er en oversikt som vi til enhver tid må ajourholde. 
 

3. Kommunen har et arealregnskap som vi følger opp.  
 

4. Nordre Follo kommunes plan for naturmangfold bygger på en landskapsøkologisk tenkning. 
Vi støtter planen og er også åpne for å vurdere et slikt samarbeid med nabokommuner.  
 

5. Ja 
 

6. Ja 
 

7. Beholde dyrket og dyrkbar mark, restaurere områder og rense avløp og redusere avrenning. 
Støtte aktivt opp om vedtatte kommunale planer for naturmangfold og skjøtsel av 
uteområder. 
 

8. Taraldrud, Kolbotnvannet (vann og kantsone), Nedre Ekornrud, lokale elve- og bekkeløp, 
deler av Bunnefjorden, mindre områder med svartelistede arter, f.eks. lupinskogen ved Østli 
skole, samt ta vare på og restaurere gamle snarveier (stier og gangveier). 

 
Jordvern og matsikkerhet 
 

9. Stoppe utbygging på dyrket mark, sette fokus på bevaring og opparbeiding av dyrkbar jord. 
 

10. Ja 
 
Oslofjorden 
 

11. Ja 
 

12. I utgangspunktet ja, men vi trenger mer informasjon om planer for dette. 
 

13. Ja 
 

14. Ja 
 

15. Ja 
 
Skog/marka 
 

16. Vi har i kommunens plan for naturmangfold god kunnskap om forvaltning av skogens verdier. 
Kunnskapsgrunnlaget må imidlertid utvikles videre for å sikre en bærekraftig forvaltning.  
 

17. Vi vil fortløpende vurdere behovet for å verne skog med bakgrunn i det kunnskapsgrunnlaget 
vi har, inkludert FNs vurderinger.  
 



18. Dette har vi foreløpig ikke drøftet. Men vi mener at skog er en ressurs som vi i fremtiden må 
høste av på måter som er økologisk og klimamessig bærekraftige. 
 

19. Dette er foreløpig ikke aktuelt. 
 

20. Vi har ikke drøftet dette og er usikre på om det er hensiktsmessig. 
 

21. Det er nødvendig å arbeide for en overgang fra flatehogst til ulike former for plukkhogst, med 
mer fleralderskog som mål. Som den desidert største skogeieren må kommunen gå foran 
med et godt eksempel.  
 

22. Dette kan være noe å vurdere. Det er en nær sammenheng mellom disse fagfeltene  
 

23. Dette har vi foreløpig ikke diskutert, men med dagens press på skogbruket om industriell 
stordrift kan det være en vei å gå.  
 

24. Vi er foreløpig usikre på om dette er hensiktsmessig.   
 
Klima og samferdsel 
 

25. Gjøre kollektivtransport rimeligere og bedre. Legge til rette for sykkel- og gangveier. Støtte 
opp om ulike ordninger for bildeling og samkjøring.  
 

26. Arbeide for å redusere omfanget av planlagte utbygginger i kommunen. Generelt arbeide for 
mer bruk av utslippsfrie reisemåter og støtte opp om mindre bruk av bil. 
 
Stedsidentitet 
 

27. Ja 
 

28. Ja 
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